

Information collection and reminders

before the start of the Sino-Thai International Summer School

All participants,

This summer school will be held at 2026 July 12-29. The summer school is mainly held in the South Campus of Sun Yat-sen University, and the agenda of this summer school is divided into three parts:

Part 1. July 13, 2026—July 17, 2026: Thematic courses and academic lectures (South Campus, Sun Yat-sen University)

Part 2. July 19, 2026—July 25, 2026: Academic Exchange and Practice in Ruyuan (Shaoguan)

Part 3. July 27, 2026: Visit and study of large scientific facilities (China Spallation Neutron Source, Dongguan)

View the full itinerary on the website: <https://indico.global/event/17453/overview>

In order to participate in the Sino-Thai International Summer School, the relevant information you need to collect is as follows:

1. If you are a foreign participant, please indicate your name, affiliation, passport number, and send the flight and specific time you arrive in Guangzhou and leave Guangzhou to this email before registration: longyy26@mail.sysu.edu.cn
2. If you are a local participant, please send your Chinese name, affiliation, ID number, mobile phone number, and "whether you will participate in the entire summer school" to this email before registration: longyy26@mail.sysu.edu.cn

Precautions:

1. The date of registration is July 12. The registration and reporting location is the first-floor lobby of the Zijingyuan Hotel of Sun Yat-sen University, and the specific registration and reporting time is : Beijing time 9:00 —18:00
2. The check-in time for the Zijingyuan Hotel is Beijing time 14:00. If you arrive early, you can first go to the hotel to store your luggage.
3. The paper materials that need to be presented when registering are: (1) Invitation (color printing); (2) Payment voucher (With order serial number) ; (3) Insurance certificate.
If you are a local participant, you need to present the following paper materials when registering: (1) Student ID card; (2) ID card; (3) Payment voucher (With order serial number).
4. The Zijingyuan hotel is close to the South Gate of the South Campus of Sun Yat-sen University. It is recommended to enter through the South Gate, and it is located on the campus of Sun Yat-sen University. There is a campus access control system before entering the school, and you must show the invitation letter to the campus security to enter the school. It is recommended to prepare the paper materials needed for registration and reporting in advance (including the invitation letter).

If you are a local participant, we will make an appointment for you to enter the school according to the collected personal information, and then enter the school directly in the WeChat Mini Program. You can enter the campus by scanning the QR code for "Zhongda Yi Ma Pass"

Reminder:

1. Equipment to carry: You need to carry your laptop throughout the conference. Please pay attention.
2. Badge reminder: A badge will be issued at the time of registration. Please carry the badge throughout the conference. Please note that you need to use the badge to enter and exit the campus during the event.
4. Weather reminder: July 12-29,2026,Guangzhou,China.The average daily temperature is 27-33 Degree, and the weather changes a lot, there may be heavy rain at any time, please remember to bring an umbrella with you.
5. Meals reminder: We will bear the cost of meals during the event, but you need to solve your own meals on rest days.
6. Communication method: In order to facilitate the release of news and online contact, it is recommended to install and register WeChat before reporting, and scan the code to join this group chat.

群聊：中泰国际暑期学校联络群



该二维码7天内(7月16日前)有效，重新进入将更新

中泰国际暑期学校开始前信息收集和注意事项提醒

各位参会者,

本次暑期学校将于 2026 年 7 月 12-29 日, 主要在中山大学南校园举行, 此次暑期学校议程分为三个部分:

第一部分 2026 年 7 月 13 日—2026 年 7 月 17 日: 专题课程和学术讲座 (中山大学南校区)

第二部分 2026 年 7 月 19 日—2026 年 7 月 25 日: 乳源学术交流与实践 (韶关)

第三部分 2026 年 7 月 27 日: 大型科研设施参观与学习 (中国散裂中子源, 东莞)

具体行程安排请在网站查看: <https://indico.global/event/17453/overview>

一、有关参加中泰国际暑期学校, 需要收集您的相关信息如下:

1. 如果您为外籍参会者, 请注明您的姓名、单位、护照号并将您达到广州和离开广州的航班和具体时间, 在注册报道前发到此邮箱: longyy26@mail.sysu.edu.cn
2. 如果您为本地参会者, 请将您的中文姓名、单位、身份证号、手机号码以及“是否参与暑期学校全程”, 在注册报道前发到此邮箱: longyy26@mail.sysu.edu.cn

二、注意事项

1. 注册报道日期为 7 月 12 日, 注册报道地点为中山大学紫荆园宾馆一楼大堂, 具体注册报道时间为: 北京时间 9:00—18:00

2. 紫荆园宾馆入住时间为北京时间 14:00, 若提前到达, 可先前往宾馆寄存行李

3. 注册报道时需要出示的纸质资料为: (1)邀请函 (彩印); (2)付款凭证(带有订单流水号); (3)保险凭证。

如您为本地参会者, 注册报道时需要出示的纸质资料为: (1)学生证; (2)身份证; (3)付款凭证(带有订单流水号)。

4. 紫荆园宾馆靠近中山大学南校区南门, 建议从南门进入, 且在中山大学校内, 入校前学校设有门禁系统, 须向校园保安出示邀请函才可入校, 建议将注册报道需要的纸质资料先行准备好 (邀请函包括在内)

如为本地参会者, 会根据收集的个人信息为您做入校预约, 后续入校直接在微信小程序“中大逸码通行”刷二维码入校即可

三、提醒

1. 携带设备: 参会全程需要携带笔记本电脑, 请注意
2. 胸牌提醒: 注册报道时会发放胸牌, 参会期间请全程携带胸牌, 请注意, 活动期间需要凭借胸牌进出校园
4. 天气提醒: 中国广州 2026 年 7 月 12 日-29 日平均温度为 27-33 度, 且天气变化较大随时可能下大雨, 请记得随身携带雨伞
5. 用餐提醒: 活动期间的用餐费用由我们承担, 但是休息日的用餐需要自行解决
6. 通讯方式: 为方便发布消息和联系, 请在报道前加入安装注册微信, 扫码加入此群聊

群聊: 中泰国际暑期学校联络群



该二维码7天内(7月16日前)有效, 重新进入将更新